
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 15. 12. 2005 

 

Přítomní: 

 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta @ telc-etc . cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova @ telc-etc . cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek @ volny . cz 

Lubomír Nerad (zástupce rodičů) – nerad.stav @ ji . cz 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek @ gymnsostelc . cz 

Ing. Oldřich Kadlec (zástupce ředitele školy) - kadlec @ gymnsostelc . cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna @ gymnsostelc . cz 

Dr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova @ gymnsostelc . cz 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota @ gymnsostelc . cz 

 

Omluveni: 

 

nikdo z pozvaných se z účasti na jednání neomluvil 

 

Program: 

 

1. Mgr. Sedláček, ředitel školy 

- zahájení činnosti Školské rady ve smyslu Školského zákona 

- informace o průběhu a výsledcích voleb do Školské rady 

2. volba předsedy, místopředsedy a zapisovatele 

- předsedou zvolen Mgr. Josef Drmota počtem hlasů pro 5, 1 se zdržel hlasování z celkového počtu 6 

členů školské rady 

- místopředsedou zvolen Ing. Miroslav Nosek , počtem hlasů pro 6 z celkového počtu 6 členů školské 

rady 

- zapisovatelkou Školské rady zvolena PaedDr. Věra Zadinová počtem hlasů pro 6 z celkového počtu 6 

členů školské rady 

 

3. schválení dokumentů 

- Jednací řád školské rady byl schválen počtem hlasů pro 6 z celkového počtu 6 členů školské rady 

- pro školní rok 2005/2006 byl schválen dosud platný Stipendijní řád školy vydaný k 16. 5. 2005 



4. plán práce 

- k připomínkování bylo členům Školské rady poskytnuto pracovní znění Klasifikačního řádu školy, 

který bude projednán a schválen tak, aby mohl vstoupit v platnost s účinností k 1.9.2006 

- na vědomí byl členům Školské rady poskytnut předběžný záměr pro stanovení rozpočtu školy na rok 

2006, definitivní znění bude k dispozici vzhledem k naplnění jednotlivých ročníků po přijímacím řízení 

pro školní rok 2006/2007 a vzhledem k přidělení finančních prostředků pro toto období 

- zápisy z jednání budou jednotlivým členům rady zasílány v elektronické podobě a v jednom originále 

budou signovány ve smyslu Školského zákona na nejbližším zasedání Školské rady. Tento originál 

bude uložen v archivu školy. 

- předběžný termín příštích řádných zasedání Školské rady je březen 2006 a srpen 2006 

5. diskuse 

- diskuse k problematice zavedení studijního oboru pedagogického lycea. Definitivní hodnocení 

tohoto kroku bude provedeno po shromáždění přihlášek zájemců o studium daného oboru. 

- diskuse k problematice nájmu prostor SOŠ. Řešení problémů bude předmětem dalšího jednání mezi 

zástupci školy a pronajímatelem objektu. 

 

Zapsal: Mgr. Josef Drmota 


